
 
 
 

Gemeenteraad  Gooise Meren 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard 

 

Van : Sawan Bruins / D66 

Datum indiening : 26-08-16 

Betreft : Berichtgeving mogelijke sluiting  Crailo 

Vraag en beantwoording 
is openbaar 

: (hier aangeven als u dit niet wilt!) 

Datum toezending 
antwoord 

: 30 augustus 2016 

 

Vragen 
Zoals vermoedelijk bekend is er door pers melding gemaakt van het sluiten van Crailo als AZC 
(http://www.bussumsnieuws.nl/nieuws/algemeen/63212/azc-laren-op-losse-schroeven-bestuurders-
verwonderd-). Gezien het moeilijke voortraject met de buurt heeft onze fractie een aantal vragen over deze 
sluiting, vooral omdat volgens ons onduidelijkheid zou kunnen leiden tot nieuwe spanningen, gesprekken met 
de buurt, etc. Dit leidt dan weer tot additionele werklast en druk op het ambtelijk apparaat, wat weer leidt tot 
additionele kosten. Daarnaast is het natuurlijk ook van belang dat er duidelijkheid is voor de bewoners en 
medewerkers op Crailo zelf. 
 
1. Wat is de visie van de Burgemeester op het bericht over Crailo en de toekomst van Crailo 
2. Welke instantie kan door wie benaderd worden om duidelijkheid te krijgen over de mogelijke sluiting? Voor 

de buurt zou het goed zijn om duidelijkheid te krijgen of Crailo openblijft of dat dit gaat sluiten in plaats van 
geen concreet besluit. 

3. Mocht er besloten worden om Crailo te sluiten, wat wordt er dan met het terrein gedaan? 
 
 
 

Antwoorden college 

 
1. Vanuit de regio, maar ook door andere partijen is er enorm hard gewerkt om van Crailo opnieuw een 

plek te maken waar asielzoekers opgevangen konden worden. We zijn er binnen Gooise Meren op tal 
van terreinen heel druk mee geweest. Ik ben als burgemeester in gesprek gegaan met 
buurtbewoners over de komst van het azc. We hebben als regio afgedwongen dat er 600 bewoners 
op Crailo zouden komen. Gezien de inzet van velen en vanuit de overtuiging dat mensen die huis en 
haard hebben verlaten elders een veilig onderdak moeten krijgen, is het teleurstellend om te moeten 
constateren dat het COA de zaak nu afblaast. Niet alleen voor ons, maar ook voor al die vrijwilligers 
in Gooise Meren en de regio die zich met hart en ziel hebben ingezet voor de bewoners. 

2. De regio gaat/is in gesprek met provincie en COA om helder te krijgen wat de toekomst van Crailo is. 
In september zitten partijen daartoe aan een zogeheten regietafel. Daarbij zal het niet alleen om de 
korte termijn moeten gaan, maar ook over het vervolg en de langere termijn. Wat als de 
vluchtelingenstroom weer aantrekt? Is dan Crailo opnieuw in beeld? Hoe is het dan gesteld met het 
draagvlak, bestuurlijk maar ook bij de inwoners? Ik constateer dat er na het bekend worden van het 
nieuws, geen sprake is van additionele spanningen, wel van vragen en onzekerheid. We hebben als 
regio de zorg voor de huisvesting van een veertigtal statushouders (erkende vluchtelingen), die nu op 
Crailo verblijven en zijn toegewezen aan de regio. Zodra er duidelijkheid is over de sluiting en meer 
helderheid over de toekomst zullen we uiteraard raad en inwoners actief informeren. 
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3. Dat is niet zo gemakkelijk te beantwoorden. Het terrein is eigendom van de provincie, op 
grondgebied van Hilversum en Laren. Bij u is bekend dat er geen regionaal oefencentrum van de 
brandweer komt op het Hilversumse deel, waar nu gebouw A en B staan. En dat het de bedoeling is 
dat het Laarder deel, waar AZC Crailo naar toe zou verhuizen, op termijn wordt teruggegeven aan de 
natuur. Regio en provincie moeten zeker niet overhaast acteren. Alleen over het Bussumse deel van 
Crailo is zekerheid. Op het terrein van de Palmkazerne wordt woningbouw gerealiseerd.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


